
Zápisnica zo zasadnutia Výboru volebného obvodu 2 

 

 

(ďalej len "VVO 2"), konaného v Dome kultúry, 1. poschodie, dňa 05.09.2024 (štvrtok),                 

v čase od 16.30 h do 18.00 h. 

 

Členovia VVO 2: 

prítomní:  Ing. Ľuboš Jelačič, predseda, Helena  Dadíková, podpredsedníčka,  

   Ivica Čertíková   

 

ospravedlnená: Ing. Natália Svítková, Mgr. Július Gális 

 

zapisovateľka:  Mgr. Michaela Bevelagua, MsÚ Prievidza  

 

Iní prítomní:   obyvatelia sídliska Píly podľa priloženej prezenčnej listiny 

 

Program: 

1. Otvorenie  

2. Vyjadrenie k žiadostiam 

3. Rôzne 

4. Záver  

 

K bodu 1: 

 

Predseda VVO č. 2, Ing. Ľ. Jelačič, privítal prítomných a oboznámil ich s programom 

zasadnutia. 

 

K bodu 2: 

 

1. Právna kancelária MsÚ, Ing. P. Briatková - vyjadrenie VVO 2 k žiadosti: 

ALFA ENERGY SLOVAKIA s.r.o., IČO: 48040649, o zriadenie vecného bremena – 

právo strpieť na časti pozemku vo vlastníctve mesta Prievidza, v k. ú. Prievidza, 

parcela registra C KN č. 92 (lokalita (Ul. F. Madvu) vybudovanie spevnenej plochy zo 

zámkovej dlažby v rozsahu cca 1,6 m a 3,3 m.  
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Stanovisko architekta mesta: 

nedoručené 

Stanovisko VVO č. 2 k žiadosti o zriadenie vecného bremena na časti pozemku 

parcely registra C KN č. 92: 

VVO 2 súhlasí so zriadením vecného bremena – právom strpieť na časti pozemku vo 

vlastníctve mesta Prievidza, v k. ú. Prievidza, parcela registra C KN č. 92 (lokalita (Ul. F. 

Madvu) vybudovanie spevnenej plochy zo zámkovej dlažby v rozsahu cca 1,6 m a 3,3 m 

pre ALFA ENERGY SLOVAKIA s.r.o. 

Hlasovanie VVO 2: 

Prítomní: 3   Za: 3  Proti: 0  Zdržal sa: 0 

 

2. Odbor životného prostredia MsÚ, Ing. Mgr. Beata Drozdová – vyjadrenie k žiadosti 

obyvateľov z domov na Ulici D. Kubíka vchod 5 a Ulici S. Chalupku vchody 17-23 

požiadavka o odstránenie lavičiek z verejného priestranstva: 

- 2 ks lavičiek v parku pred Materskou škôlkou na Ulici D. Krmana „z dôvodu 

zdržovania sa bezdomovcov a neprispôsobivých občanov, ktorí znečisťujú okolie a svojím 

správaním rušia vlastníkov okolitých bytových domov.“ 

 

Stanovisko VVO č. 2 k žiadosti obyvateľov o odstránenie lavičiek z verejného 

priestranstva:  

 

VVO 2 súhlasí s odstránením lavičiek z verejného priestranstva za podmienky súhlasu 

nadpolovičnej väčšiny nájomníkov a vlastníkov bytov v danej lokalite. 

 

Hlasovanie VVO 2: 

Prítomní: 3   Za: 3  Proti: 0  Zdržal sa: 0 

 

3. odbor stavebného poriadku, výstavby a životného prostredia, Ing. Branislav Michalík – 

vyjadrenie k žiadosti k vyhradeniu parkovacieho miesta pre P. Š.,  Prievidza. Komisia 

starostlivosti o obyvateľov 06.08.2024 dňa  neodporučila prideliť vyhradené parkovacie 

miesto. 

 

Stanovisko VVO č. 2 k žiadosti o pridelenie parkovacieho miesta: 

VVO 2 nesúhlasí s pridelením parkovacieho miesta pre P. Š. , Prievidza. 

 

Hlasovanie VVO 2: 

Prítomní: 3   Za: 1  Proti: 1  Zdržal sa: 1 
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K bodu 3: 

 

- Ing. Karas žiada o riešenie situácie domu so súpisným č. II 124 na Nám. J.C. 

Hronského - opätovná žiadosť od obyvateľa o riešenie situácie s vytápaním pivničných 

priestorov, situácia trvá už dlhé obdobie a nie je riešená v prospech obyvateľov, VVO 2 

žiada o promptné riešenie zo strany zainteresovaných zamestnancov mesta Prievidza.  

 

V rámci diskusie sa členovia VVO č. 2 zaoberali ďalšími podanými podnetmi, ktoré sú 

v riešení:   

- poslankyňa H. Dadíková opätovná požiadavka  na zjednosmernenie Ul. Š. Králika – 

stále nie je jasný termín, kedy bude situácia vyriešená a stav v priechodnosti sa 

neustále zhoršuje.  

 

K bodu 4: 

 

Ing. Ľ. Jelačič, predseda VVO 2, poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie výboru  

ukončil. 

 

 

Prievidza  05.09.2024 

Zapísala: Mgr. M. Bevelagua, zapisovateľka VVO 2 

 

 

         Ing. Ľuboš Jelačič 

         predseda VVO 2 


